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Dagsorden – 8. oktober 2017 - UKB Referat 

Valg af dirigent Steen Kronborg  

Valg af referent Susanne Schrøder 

Vedtægter Punkterne i vedtægterne blev gennemgået og 
drøftet, enkelte ændringer blev gennemført, 
hvorefter vedtægterne blev vedtaget. 
 

Budget og kontingent Generalforsamlingen bemyndigede bestyrelsen til 
at arbejde videre med takster og budget. 

Valg til bestyrelsen: 
 
 

Følgende 8 kandidater stillede op til bestyrelsen: 
Nynne Ravnsted Daugaard-Petersen 
Nikolaj Wæhrens 
Heidi Wæhrens 
Loa Bille 
Berit Nissen 
Maria Gudmandsen  
Henriette Bengtsson 
Gitte Albrecht 
 
Nikolaj Wæhrens trak sit kandidatur. 
 
Bestyrelsen blev herefter sammensat, og valgt for 
følgende perioder: 
Maria Gudmandsen (født medlem så længe hun 
ønsker det) 
Nynne Ravnsted Daugaard-Petersen – 2 år 
Gitte Albrecht – 2 år 
Loa Bille – 2 år 
Heidi Wæhrens – 1 år 
Berit Nissen - 1 år 
Henriette Bengtsson - 1 år 
 

Valg af revisor Ulrik Bonnerup Hansen 

Valg af revisorsuppleant Steen Kronborg 

Evt.  
 

Der blev foreslået, at man lavede en 
hvervekampagne i brugsen. 
 
Der blev gjort opmærksom på, at man måske 
kunne udnytte det kommende kommunevalg. 
 
Der blev stillet spørgsmål til lejekontrakt? – 
Lejekontrakt er endnu ikke udarbejdet, men vil 
blive godkendt af bestyrelsen, når lejekontrakten 
er udarbejdet.  
UKB bør have en uopsigelig kontrakt, så de ikke 
pludselig står uden hus. 
 
Der blev spurgt til vagtordningen? -  
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De frivillige til vagtordningen skal findes i UKB´s 
venner. 
Mange timer er dækket ind på nuværende 
tidspunkt, idet Emilie kommer i 
virksomhedspraktik. 
 
Der blev spurgt hvad der ligger i at have vagt? -  De 
fastlagte kriterier er ikke endeligt fastlagt, men det 
er ikke et krav, at man skal kunne lave aktiviteter. 
 
Der blev spurgt om egne børn må tages med på 
vagt? - Det afgøres af bestyrelsen. 
 
Der blev stillet forslag til, at det kun skulle være en 
person der laver vagtplan - her er allerede tænkt 
på Nina. 
 
Der blev stillet forslag til at ”UKB vennerne” skulle 
mødes med bestyrelsen og planlægge derfra. 
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